

# 6天5晚 泰国西部 WESTERN THAILAND 曼谷 BANGKOK 曼谷 北碧府 KANCHANABURI



Buffet Dinner at Highest 5 Star Hotel in Bangkok "BAIYOKE SKY HOTEL"

自助晚餐于曼谷最高5星酒店“彩虹云霄酒店”

Explore World War II History "Jeath Museum" & "Death Railway"

探索世界二战历史“战争博物馆”及“死亡铁道”



## DAY 1 ARRIVAL BANGKOK (D)

Assemble at Kota Kinabalu International Airport, Tour Leader assist to check-in flight to Bangkok. Upon arrival at Bangkok, meet & greet with Local Tour Guide and step into the gorgeous Erawan Shrine and witness the marvelous [Four Faces Buddha]. After dinner, enter [Asiatique the Riverfront], another must visit tourist attraction in Bangkok where indulge in its marvelous dining experience, hearty shopping and also a beautiful view of the place.

Accommodation: Bangkok Midtown Hotel / SML 3\*

## DAY 2 BANGKOK KANCHANABURI (B/L/D)

After breakfast, proceed to Kanchanaburi (2.5hrs). En-route visit [Maeklong Railway Market], which is one of the Seven Wonders of Thailand where the market operates literally on rail tracks (train schedules subject to change without prior notice). Continue visit [Damneon Saduak Floating Market] (include boat ride), where you can ride a boat along the canal and witness the uniqueness of the floating market. Upon arrival at Kanchanaburi, visit [Wat Tham Sua] (included both ways cable car), also known as Tiger Cave Temple, is one of the biggest and most impressive in western Thailand, which sits on a big hill overlooking green rice fields. Continue visit [Wat Baan Tham], also known as Dragonhead Cave Temple, is a cave temple beside the Khwae Noi river, there are wonderful paintings on the walls once steps inside the dragon head cave. Dinner will be serve at local restaurant and transfer to check-in hotel.

Accommodation: Kanchanaburi Felix River Kwai Resort / SML 4\*

## DAY 3 KANCHANABURI (B/L/D)

After breakfast, visit [Jeath War Museum], is a war museum in Thailand about the Death Railway built from 1942 to 1943 by Allied POWs under the direction of the Japanese, a part of the Thai-Burma railways. Continue experience the [Death Railway] (included train), also known as Riverkwai Bridge, the

Siam-Burma Railway, the Thai-Burma Railway and similar names, was a 415-kilometre railway between Ban Pong, Thailand, and Thanbyuzayat, Burma, built by the Empire of Japan in 1943 to support its forces in the Burma campaign of World War II. Next visit to [Mallika City] (included entrance fee, Thai Dress and Show), is the retro-city reflecting the past Siamese lifestyle in the Chao Phraya River Basin. Inside can experience wearing Thai Dress and can enjoy Thai Traditional Dance Show. Others than that, can also enjoy dinner with their local cuisine.

Accommodation: Kanchanaburi Felix River Kwai Resort / SML 4\*

## DAY 4 KANCHANABURI BANGKOK (B/L/D)

After breakfast, proceed back to Bangkok (2.5 hrs). Upon arrival at Bangkok, cruise along the [Chao Phraya River] on a long-tail boat to see the beautiful Bangkok. Cruising tour will stop at the Temple of Dawn, which also known as [Wat Arun], which is one of the Bangkok's iconic landmarks. En-route visit [Leather Shop], [Jewelry Factory] and [Honey Product Shop]. Continue visit and free at own leisure for shopping at [Pratunam Market] and enjoy Buffet Dinner with Bangkok Night View at the highest building in Bangkok, [Baiyoke Sky Hotel - 82nd ].

Accommodation: Bangkok Midtown Hotel / SML 3\*

## DAY 5 BANGKOK (B)

After breakfast, free at own leisure.

Accommodation: Bangkok Midtown Hotel / SML 3\*

## DAY 6 BANGKOK DEPARTURE (B)

After breakfast, transfer to Bangkok International Airport for flight back to Hometown, Tour End!

**第一天 抵达曼谷 (晚)**

集合于亚庇国际机场，由领队协助办理登机手续飞往曼谷，抵达曼谷后，游览【四面佛】，是泰国香火最鼎盛的膜拜据点之一，深受港台明星追捧。续游【河畔夜市】，全亚洲最大夜市，由旧码头仓库改建而成，与传统夜市相比，环境整洁、小资情调更浓。晚餐后，接送至酒店住宿。

**酒店住宿：曼谷 中城酒店 / 同级 3\***

**第二天 曼谷 北碧府 (早/午/晚)**

早餐后，驱车前往北碧府（2.5 小时），中途游览【美功铁道市场】，当火车警笛响起，所有摊主瞬间收起货摊，菜市场一秒变铁轨！堪称世界最危险也最有趣的市集。续游览【丹嫩莎朵水上市场】（含船费），船夫乘船要浆让客人坐船吃喝玩乐，体验水上文化特色。抵达北碧府后，游览【虎穴寺】（含往返缆车），是北碧府内最出名的寺庙，位于市以南的桂河河畔，寺内有一尊高 18 米的金色大佛，离远已经可以看到，非常壮观。续游览【龙天寺】，是一座桂河旁边的山洞寺庙，寺庙有一条长长的楼梯通往龙的嘴里，龙头里面的壁画丰富多彩，壁画描绘的是泰国的经典小说。晚餐于当地餐厅及接送至酒店住宿。

**酒店住宿：北碧府 菲利克斯桂河度假村 / 同级 4\***

**第三天 北碧府 (早/午/晚)**

早餐后，前往游览【Jeath 战争博物馆】，是一家属于私人拥有的博物馆，这个名称 Jeath 是结合日本、英国、美国、泰国和荷兰的国家首英文字母的缩写，他们在二战期间都聚集士兵在北碧府。馆内展出当时被囚禁在此的战俘生活状况，战争期间的照片记录，以及建造桂河大桥时所使用

的工具及装备，在此可以深入了解泰国这段沉重的历史。续游览【死亡铁道】（含搭乘火车），是第二次世界大战期间，由无数战俘及劳工搭建完成的铁路，因有数十万珍贵的生命在兴建过程中丧命于此，故有「死亡铁路」之称。其中，地形最艰困及险峻的路段，是沿著峭壁下方即是桂河的惊险路段，同时也是泰缅铁道中最为知名的区间。接着游览【茉莉之城】（含入门票、泰国古装及传统舞蹈），是一处可以穿越时空体验古人生活，您可以在这里体验穿着泰国古装游览，同时还可以观赏泰国的传统舞蹈，并享用当地传统美食。

**酒店住宿：北碧府 菲利克斯桂河度假村 / 同级 4\***

**第四天 北碧府 曼谷 (早/午/晚)**

早餐后，驱车前往曼谷（2.5 小时），并搭乘【长尾船游运河】欣赏泰国壮丽景色，游船将停靠在黎明寺，又称【郑王庙】，是曼谷最具代表性的地标之一。中途参观【皮革店】、【珍珠店】及【蜂蜜店】。接着到【水门市场】自由观光及购物，并到曼谷最高酒店【彩虹云霄酒店-第 82 层楼】享用晚餐，同时能够一边观赏曼谷夜景，一边享用自助晚餐。

**酒店住宿：曼谷 中城酒店 / 同级 3\***

**第五天 曼谷 (早)**

早餐后，自由活动。

**酒店住宿：曼谷 中城酒店 / 同级 3\***

**第六天 曼谷出境 (早)**

早餐后，接送至曼谷国际机场搭乘航班返回家园！

Departure Date (2019) 出发日期 (2019 年)	Adult (TWN/ TRP) 大人 (双人/三人房)	Child WITH Bed 小孩占床	Child NO Bed 小孩不占床	Single Supp. 单间房
<b>*Peak Season 假期:</b> 25 MAY / 01 JUN / 10 AUG / 21 DEC	<b>RM 2988/ pax 人</b>	<b>RM 2788/ pax 人</b>	<b>RM 2588/ pax 人</b>	<b>RM 3588/ pax 人</b>
31 AUG / 26 OCT / 28 NOV / 12DEC	<b>RM 2788/ pax 人</b>	<b>RM 2588/ pax 人</b>	<b>RM 2388/ pax 人</b>	<b>RM 3288/ pax 人</b>
<b>Flight Details</b> 航班讯息	<i>AirAsia</i> <b>D1 BKI - DMK FD 471 1500 - 1705</b> <b>D6 DMK - BKI FD 470 0930 - 1335</b>			
<b>Tour Inclusive</b> 团费包含	Flight Ticket (20kg check-in baggage + 7kg hand carry) / Hotel Accommodation / Local Tour Guide & Driver Tipping / Meals & Entrance Fees as mentioned in itinerary 往返机票 (20kg 托运行李 + 7kg 手提行李) / 酒店住宿 / 导游及司机小费 / 行程内所示餐食及门票			
<b>Tour Exclusive</b> 团费不含	Travel Insurance / Personal Expenses 旅游保险 / 个人消费			
<b>Shopping Stop</b> 购物站	Honey Product Shop / Leather Shop / Erawadee Herb Shop / Jewelry Factory 蜂蜜店 / 皮革店 / 中药店 / 珍珠厂			
<b>Remarks</b> 注明	ONE bottle mineral water per pax per day 每人每天一瓶矿泉水			